
 

 

 

 
 
Deltagere:        
Forældre: Anne Maria (Lise), Fleur (Sebastian), Brian (Laurits) og Elsebeth (Magnus)   
Organisation: Claus, Randi, Christian og Marie 

Lærere: Jens, Palle 

Skoleleder: Lone 
Gæster:  
Afbud: Christian, Fleur, Elsebeth 
 
På mødet vil der blive serveret lidt let mad 

 Dagsordenpunkter Ansvarlig for 
pkt. på 
dagsorden 

Referat 
 
 
 

1.  Velkommen  
 
Præsentation 

Lone  

2.  Corona og dagligdagen på 
Netværksskolen fra påske 
og frem til nu 

Lone/Jens Status på skolens drift og retningslinjer for corona fra 
påske og frem til dd 

3.  Netværksskolen har fået en 
ny betalingsmodel der 
betyder, at distriktsskoler 
skal betale for elevpladser 
 
Claus/Lone har været til 
møde omkring modellen 
med direktøren fra B&U. 
I får en tilbagemelding fra 
mødet 
 
Hvilke tendenser ser vi det 
kan have for 
Netværksskolens 
muligheder fremadrettet? 
 
 

Claus/Lone 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jens/Lone 

Claus giver en tilbagemelding på mødet med direktøren, 
som foregik på Rådhuset d. 22 juni 2020 
Mødet skete på foranledning fra bestyrelsen til Rådmand 
Thomas Medom i marts 2020.  
Brevet vedlægges som vedhæftet fil. 
 
JS/LG opsummerer omkring de nye elever, der er visiteret 
efter at NS er blevet betalingsskole. 
 
Der er begyndt 15 nye elever i aug 2020. 
 
2 er stoppet igen  
3 nye er på vej ind. 
 
12 af de 15 elever der er indstillet til Netværksskolen i aug 
2020 kommer fra specialklasse eller har været indstillet til 
en specialklasse.  
Alle elever kommer enten fra ene- undervisning i FU-regi 
eller fra et ressourcecenter på en skole. Alle har haft en 
specialindsats inden de kommer på Netværksskolen.  

Bestyrelsesmøde  

 
29. september kl. 16.30-18.30 



Alle har en sag i socialforvaltningen. 
Alle har været i PPR regi før de kommer på NS 
Alle har lange fraværshistorikker. 
De to nye elever, der er på vej ind er:  
Pige fra Fredericiakommune – med en socialsag og en PPR 
udredning  
En pige fra en distriktsskole også med en socialsag og en 
PPR historik 
En dreng udsluset fra specialtilbud til distriktsskole, hvor 
det ikke er lykkedes. 
 
JS/LG kan se, at de unge kræver en mere 
specialpædagogisk tilgang – og har brug for flere 
individuelle ”træningsbaner” for at kunne komme i gang 
med et skoleliv. Der laves derfor flere individuelle aftaler. 
 
Bestyrelsen giver udtryk for bekymring ift om der stadig er 
”plads og mulighed” for den gruppe unge, der ”falder 
imellem nogle stole” og som ikke nødvendigvis er kendt af 
PPR? 
Bestyrelsen giver udtryk for, at de kan være nervøse for 
om de unge, der tidligere har fået et tilbud om en plads på 
Netværksskolen faktisk får muligheden nu? 
Bestyrelsen giver udtryk for, at de er bekymret for om 
skolen vil kunne ”overleve” med et færre antal unge, der 
bliver visiteret til Netværksskolen? 
Bestyrelsen vægter, at de unges vej på Netværksskolen 
fortsat er at ”gribe” den gruppe unge, som skal have en 
ekstra hånd for at kunne komme videre i afklaring/job og 
uddannelse. 
Bestyrelsen kan være nervøse for om Netværksskolen 
bliver en specialskole for specialklasseelever – og måske 
dermed ikke for de unge, der ligger i ”grænselandet” 
mellem distriktsskole og specialklasse? 
 
Bestyrelsen når frem til, at de igen vil henvende sig til 
Rådmand Thomas Medom for at være sikre på, at 
Rådmanden har en særlig opmærksomhed på den gruppe 
unge, som tilsyneladende ikke kommer på Netværksskolen 
lige nu. 
Claus Bendtsen vil komme med et oplæg som bestyrelsen 
kan se igennem om henvendelse til rådmanden 
 

4.  Evt  Anna Maria roser Marie og Søren for at have udviklet en 
virtuel kontakt til Lise. Det åbner for nye tilgange til 
eleverne, at det er muligt at deltage virtuelt i 
undervisningen 

 


